



ថ្ងៃទី 12 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2024

សូមជម្រាបជូនអ្នករស់នៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំមនុស្សចាស់

ខ្ញុំសរសេរលិខិតនេះដើម្បីជូនដំណឹងដល់អ្នក ចេញពីគណៈកម្មការត្រួតពិនិត្យគុណភាព និងសុវត្ថិភាពសេវាកម្មថែទាំមនុស្សចាស់។ យើងមានការព្រួយបារម្ភថា មានការកើនឡើងយ៉ាងខ្លាំងនៃចំនួនអ្នករស់នៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំមនុស្សចាស់ដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងជំងឺ COVID-19 នៅពេលដែលការចាក់ថ្នាំនេះដល់កាលកំណត់។

COVID-19 នៅមានចំនួនច្រើននៅឡើយនៅក្នុងសហគមន៍។ បច្ចុប្បន្ននេះការផ្ទុះឡើងនៃវីរុសកំពុងកើនឡើងនៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំមនុស្សចាស់ពេញទូទាំងប្រទេសអូស្ត្រាលី។

វិបត្តិវិបត្តិ គឺជាហានិភ័យដ៏ធំបំផុតក្នុងការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ដោយ COVID-19។ អ្នករស់នៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំមនុស្សចាស់ងាយរងគ្រោះជាពិសេសនឹងការឆ្លង COVID-19។ ការចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 ទាន់បច្ចុប្បន្នកាលរបស់អ្នក ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការការពារយ៉ាងសំខាន់ និងកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការវិវត្តទៅជាការឆ្លង COVID-19 ធ្ងន់ធ្ងរ។ ការចាក់វ៉ាក់សាំងទាន់បច្ចុប្បន្នកាល រួមមានការចាក់វ៉ាក់សាំងជំងឺក្នុងរយៈពេល 6 ខែចុងក្រោយ។

ក្រុមប្រឹក្សាបច្ចេកទេសអូស្ត្រាលីស្តីពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ (ATAGI) គឺជាក្រុមអ្នកជំនាញឈានមុខគេលើការចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី។ ពួកគេណែនាំថា គោលបំណងសំខាន់នៃការចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 គឺដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ និងការស្លាប់។

នៅខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2023, ATAGI បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពការណែនាំរបស់ពួកគេ។ ពួកគេណែនាំថា មនុស្សពេញវ័យទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 75 ឆ្នាំឡើងទៅ គួរតែបានចាក់ជូសវ៉ាក់សាំង COVID-19 2023 បន្ថែម ប្រសិនបើការចាក់ជូសចុងក្រោយរបស់ពួកគេមានរយៈពេល 6 ខែមកហើយ។ ការណែនាំនេះនៅតែត្រឹមត្រូវសម្រាប់ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2024។ ភាពស្មុំដែលអ្នកទទួលបានពីការចាក់វ៉ាក់សាំង កាត់បន្ថយប្រសិទ្ធភាពក្រោយមួយរយៈពេល។ ជូសជំងឺបង្កើន និងរក្សាភាពស្មុំរបស់អ្នកចំពោះ COVID-19។

ការចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 និងរក្សាជូសជំងឺរបស់អ្នកឱ្យទាន់បច្ចុប្បន្នកាល គឺជាការសម្រេចចិត្តរបស់អ្នក។ ខ្ញុំសូមលើកទឹកចិត្តយ៉ាងមុតមាំឱ្យអ្នកគិតឱ្យបានហ្មត់ចត់អំពីរបៀបនេះ។ ការចាក់វ៉ាក់សាំង ការពារសុខុមាលភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក និងអ្នករស់នៅក្នុងមណ្ឌលជាមួយអ្នក។ អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំមនុស្សចាស់របស់អ្នក ត្រូវតែជួយអ្នកក្នុងការទទួលបានវ៉ាក់សាំង។ សូមកុំទើសទាល់ក្នុងការសាកសួរពួកគេអំពីការចាក់វ៉ាក់សាំង និងសុំជំនួយពីពួកគេ។

ដោយសេចក្តីរាប់អាន

Janet Anderson, PSM
ស្នងការ

Dr Melanie Wroth, MB BS, FRACP
ប្រធានទីប្រឹក្សាគ្លីនិក